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Autorka se ve své diplomové práci primárně zabývá reklamou v rádiu a televizi. Dále se 

zaměřuje na vliv hudební složky v reklamě na emocionální vnímání potenciálního zákazníka. 

Jejím hlavním záměrem bylo zmapovat užití klasických skladeb v reklamních spotech. V 

závěru je zkoumáno povědomí veřejnosti o produktech či službách, které jsou propagovány za 

doprovodu klasické hudby. 

Téma je to z pohledu hudební produkce velmi zajímavé a přínosné. Autorka velmi dobře 

uvedla svou práci pojednáním o obecné historii užívání hudby v médiích a hudbě 

v rozhlasové a televizní reklamě. Zároveň zohlednila i emoční stránky a psychologické 

aspekty vložené hudby v reklamě. Jsem rád, že nedílnou součástí diplomové práce je i 

kapitola o licenčních podmínkách užití hudby a vypořádání autorských práv.  

Velmi mě potěšil detailní rozbor konkrétních příkladů užití klasické hudby v reklamách. 

Ocenil jsem rozbor jak obsahový, myšlenkový i hudebně formální. Bylo pro mě osobně velmi 

zajímavé zamyslet se nad konkrétními reklamami a využitím klasické hudby v nich (str. 36–

41).  

Velkou kapitolou je rozsáhlý dotazník, který byl předložen 155 respondentům v šesti 

věkových kategoriích od 12 do 65 a více let. Je zajímavé sledovat výsledky průzkumu a je 

potěšující, že podle odpovědí respondentů je klasická hudba využívána více, než by se dalo 

očekávat.  

Kladně také hodnotím zpracovaní rozhovoru s prezidentem Asociace českých reklamních 

agentur a marketingové komunikace Pavlem Brabcem. 

Osobně by mě při obhajobě bakalářské práce zajímalo detailnější rozebrání tématu licenčního 

vyrovnání ve věci použití hudby v reklamě, otázky rozhlasové reklamy (v bakalářské práci je 

kladen důraz na televizní spoty) a osobní názor autorky na budoucnost použití klasické hudby 

v reklamě.  

Osobně hodnotím práci jako obsahově a formálně zdařilou a doporučuji k obhajobě. Navrhuji 

hodnocení A. 
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